

《单词百科:acupoint是什么意思?acupoint怎么发音?acupoint的解释和用法》

英语单词acupoint是什么意思?acupoint怎么读?acupoint怎么发音?简答网为您整理了acupoint的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



acupoint怎么读

acupoint的读音:[ˈækjʊ , pɔɪ nt]

acupoint的意思

1、穴位;孔穴;

acupoint的双语例句

1、Objective : To observe the effect of impulse wave via acupoint on chronic atrophic gastritis (CAG).

目的: 观察脉冲毫米波经穴治疗慢性萎缩性胃炎 (CAG) 的疗效.

2、 Objective To observe the therapeutic effect of Xiaocuo decoction and ear acupoint bloodletting on acne vulgaris.

目的观察消痤饮配合耳穴放血治疗寻常痤疮的临床疗效.

3、 Objective To expound the law of relation between acupoint and its indications.

目的:阐明腧穴部位与其主治关系的规律性.

4、 Purpose To observe the curative effect of acupoint application on endometriosis.

目的观察穴位敷贴治疗子宫内膜异位症的疗效.

5、 Meanwhile, Tianmu acupoint is located on the place between jingling.

同时, 两只食指按点处之间的位置就是 ” 天目 ” 穴.

6、 CLINICAL EFFECT WITH HAN'S ACUPOINT NERVE STIMULATOR (HANS) FOR RELIVING LABOUR PAIN.

韩氏穴位神经刺激仪 (HANS) 用于分娩镇痛临床效应的观察及评价.

7、 The current recognition of the concept of acupoint is lopsided.

现今对腧穴概念的理解是不全面的.

8、 This paper presents the acupuncture manipulations, indications , cautions and clinical application of acupoint Yinbai (SP 1).

介绍隐白穴的临床针灸方法、适应症、注意事项及临床运用.

9、 Purpose To observe an immune response to acupoint injection of pertussis vaccine.

目的观察百日咳疫苗穴位注射的免疫应答.

10、 Results: Chinese drugs at the acupoint could decrease MDA while increase SOD in blood.

结果: 中药穴位贴敷可使豚鼠血清MDA含量下降而SOD升高.

11、 Purpose To investigate acupoint specificity of electroacupuncture preconditioning

effect on cerebral ischemia.

目的:探讨电针诱导大鼠脑缺血耐受作用的穴位特异性.

12、Objective : To explore significance of acupoint drug administration in the modern administration.

目的: 探讨穴位给药在现代给药途径中的意义.

13、The theory of acupoint massage is a diagnostic method of traditional Chinese medicine without any pain.

穴位按摩学,是讲一种[无伤痛治疗方法]的学说.

14、Objective To study the effect of acupoint massage on blood pressure in patients with hypertensive stroke.

目的探讨穴位按摩对高血压脑卒中病人血压的调节作用.

15、Studied of acupoint injection therapy were reviewed and its advantages and action types were systematically analysed.

简要回顾穴注法历程,对穴注法优势及作用方式作了系统分析.

以上是简答网为您整理的acupoint怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于acupoint的用法

、acupoint的释义、acupoint的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/acupoint>